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INTERPELACJA

W dzisiejszym społeczeństwie, wymagającym mobilności i szybkiego przesyłania

danych, stacje bazowe operatorów telefonii komórkowych pełnią kluczową rolę w zapewnianiu

niezawodnej komunikacji bezprzewodowej. Anteny, urządzenia radiowe i sterujące telefonii

komórkowych na dobre już wpisały się w miejski krajobraz. Przy niekwestionowanych

korzyściach płynących z postępu technicznego w tym zakresie niewiele mówi się szkodliwym

wpływie promieniowania elektromagnetycznego na zdrowie ludzi, dlatego ważne jest, aby to

promieniowanie było na odpowiednim i bezpiecznym poziomie. W związku z tym, że na terenie

naszego miasta znajdują się liczne stacje bazowe telefonii komórkowych, proszę o udzielenie

odpowiedzi na poniższe pytania:

1. Jak często dokonywane są kontrolne badania natężenia promieniowania

elektromagnetycznego emitowanego z tego rodzaju urządzeń telekomunikacyjnych w naszym

mieście?

2. Czy wykorzystywany jest system szerokopasmowego monitoringu stacjonarnego?

3. Kto odpowiada za przestrzeganie terminów i jakości wymaganych pomiarów kontrolnych?

4. Czy Urząd Miasta Zambrów otrzymuje raporty z przeprowadzonych kontroli poziomu

promieniowania elektromagnetycznego emitowanego z urządzeń telekomunikacyjnych

znajdujących się na terenie miasta?

5. Jakie są konsekwencje dla operatorów, w przypadku przekroczenia dopuszczalnych norm?

Proszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie.
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